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Svar på interpellation (2012:10) av Åke Askensten (MP) angående 
bevarande av loppmarknaden på Hötorget. 

 

Åke Askensten (MP) har ställt följande fråga till mig angående loppmarknaden på Hötorget. 

 Anser du att loppmarknaden ska få vara kvar på Hötorget? 

 

Interpellantens fråga har sin upprinnelse i att en enhällig fastighetsnämnd, den 5 mars 2012, 

fattade beslut om försäljningstider för torghandel och söndagsmarknad på Hötorget samt 

beslut om avgifter och rutiner för upplåtelse av torgplats för tillfällig försäljning på 

söndagsmarknaden för Hötorget. 
 

Bakgrunden till beslutet är att staden, i enlighet med gällande torghandelsföreskrifter, ska 

kunna ge torghandlarna på Hötorget möjligheter att även ha öppet på söndagar vilket är en 

möjlighet som alla andra torghandlare i staden har. Fastighetskontoret har startat en 

kartläggning av hur stort intresset är hos Hötorgets fasta torghandlare för att bedriva 

torghandel även på söndagar. Skulle det visa sig att det inte finns intresse hos de fasta 

torghandlarna att bedriva torghandel på söndagar kommer loppmarknaden vara kvar.  

Jag tycker att söndagsloppmarknaden är ett välkommet inslag i stadsbilden och hoppas att den 

kommer att vara kvar. Det är dock viktigt att staden behandlar torghandlare lika och det var av 

just det skället – likvärdighetsprincipen - som en enhälligt nämnd beslutade i ovan angivna 

ärende.    

 

Stockholm den 5 juni 2012 

 

Madeleine Sjöstedt (FP) 

Kultur- och fastighetsborgarråd 

 

 

 

 


